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De Gemeenteraad en de Commissie Bestuur 

 

 Wethouder  J.S.C. van Dijk 

Brief financieel toezicht provincie 

 

 

Geachte dames en heren, 

 

In de auditcommissie heb ik beloofd om aan te geven hoe wij voortaan omgaan met de 

jaarlijkse brief die de provincie aan uw raad stuurt over de financiële positie van de 

gemeente. 

 

Dit jaar hebben wij als college richting provincie gereageerd op deze brief. De provincie 

vroeg ook om een reactie en ijverig als we zijn, hebben we die gegeven. De brief kwam 

binnen tijdens het zomerreces en is ook in die periode beantwoord. 

 

Het college heeft van de provincie een afschrift van de brief gekregen en formeel gezien 

heeft het college daar op gereageerd. Omdat de brief primair aan de raad is gestuurd, 

was het beter geweest, wanneer de raad voor verzending op de hoogte was van de 

reactie van het college.  

 

In 2016 is het anders gegaan. De brief is binnengekomen en besproken in de 

auditcommissie van 3 oktober 2016. Hij is niet terecht gekomen op de lijst van ingekomen 

stukken van de raad. De provincie vroeg in de brief niet om een reactie en die is ook niet 

gegeven. 

 

Hoe doen we het voortaan: 

 

De brief wordt na binnenkomst geplaatst op de lijst van ingekomen stukken van de raad 

met (indien gewenst) een concept-reactie van het college namens de raad met het 

voorstel het op deze wijze af te handelen.  

 

Ik vertrouw erop hiermee de procedure helder te hebben weergegeven. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jan Steven van Dijk. 

 

 

 

 

 

 

Raadsinformatiememo 


